

卫理公会以萨迦守望者 13-19/1/2022

正月第三个星期的祷告事项

1) 疫情中仍警惕:

-近期疫情在美国爆发单日一百多万宗。而大马也再次攀升至 3 千多宗 (11/1) 的确诊病例。

-祷告, 大马防疫管控能降低疫情的演变。祷告, 人民的自律及卫生意识能压低病毒的传播。

-祷告, 砂州政府严格管控出入境, 警惕执法, 让砂州能享受安逸及稳定的生活。

2) 生命影响生命:

-家庭, 是信仰操练之地, 是信仰生活化的基要层面 (不只是在教会而已)。

-祷告, 基督徒家庭成员能时刻自我醒觉, 提醒自己需要活出圣灵的果子, 耶稣基督的教导。

-祷告, 非基督徒的家庭成员看见基督徒的美好见证, 从而对福音产生好感, 认识福音, 接受福音。这才是生命影响生命的福音。

3) 自牧而成长:

-2022 年才开始 13 天。这 13 天的日子里, 你与神的关系如何? 你找上帝了吗? 还是忘了上帝?

-祷告, 信仰不是在教会得到资讯而已, 更需要每日与神亲近, 每日读神的话, 才知道神的旨意 (意思)。

-祷告, 信徒需要自己牧养自己而成长, 方能有效的进行教会圣工。

4) 虎年恩常在

-进入虎年, 仍旧可数算主恩典, 可体会神同在。

-祷告, 亚伯兰罕所得的福气也临到我们。

-祷告, 所罗门的智慧也伴随我们每日生活。

-祷告, 保罗传福音的斗志在我们心里焚烧。

-祷告, 耶稣的救恩临到众人, 使人得救。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 13-19/1/2022

Prayer Items for 3rd week of January

1) Remaining Vigilant During Pandemic:

-The recent outbreak sees more than one million confirmed cases detected in the United States in a single day. The number of cases in Malaysia has also climbed to more than 3,000 (as at 11/1) confirmed cases again.

- Pray that Malaysia's pandemic prevention and control measures can reduce the spread of the pandemic. Pray that as the people practice self-discipline and hygiene awareness that it will reduce the spread of the virus.

-Pray that the Sarawak state government will strictly control the entry and exit of travellers, and be vigilant about law enforcement so that Sarawak can enjoy a comfortable and stable life.

2) Life influence life:

-Family is the place where faith is practiced, and it is the foundation of the life of faith (not just in the church).

-Pray that Christian family members remain alert and remind themselves that they need to live out their faith according to the fruits of the Holy Spirit, and the teachings of Jesus Christ.

-Pray that non-Christian family members witness the good testimony of their Christian family members, and thus have a positive impression of the gospel, come to know the gospel, and finally, accept the gospel. This is the life-changing effect of the Gospel.

3) Personal Spiritual Growth:

- We are now 13 days into 2022. How has your relationship with God been during these 13 days? Have you sought after God? Or have you forgotten about Him?

-Pray, as faith is not just about getting information from the church, but is about being close to God and reading God's word every day to know God's will and His thoughts.

-Pray that believers develop and grow in their personal spiritual lives, so that they can effectively carry out the work of the Church.

4) The Year of the Tiger, grace always there

- As we enter into the Year of the Tiger, we continue to count on God's grace and experience the presence of God.

-Pray that the blessings that Abraham received will also come to us.

-Pray that the wisdom that Solomon received will also accompany us in our daily lives.

-Pray that Paul's desire to evangelize also burns in our hearts.

-Pray that the salvation of Jesus will come to all people, that all will be saved.

Isakhar Pengawal Methodist 13-19/1/2022

Doa minggu ketiga Januari

1) Waspada semasa wabak:

- Wabak baru-baru ini lebih daripada satu juta kes di Amerika Syarikat dalam satu hari. Malaysia juga meningkat kepada lebih 3,000 (11/1) kes.
- Berdoa agar pencegahan dan kawalan wabak Malaysia dapat mengurangkan evolusi wabak tersebut. Doakan agar disiplin diri dan kesedaran kebersihan rakyat dapat mengurangkan penularan virus ini.
- Berdoa agar kerajaan negeri Sarawak mengawal ketat keluar masuk serta berwaspada terhadap penguatkuasaan undang-undang, agar Sarawak dapat menikmati kehidupan yang selesa dan stabil.

2) Kehidupan mempengaruhi kehidupan:

- Keluarga adalah tempat di mana iman diamalkan, dan ia adalah tahap asas kehidupan iman (bukan hanya di gereja).
- Berdoa agar ahli keluarga Kristian sentiasa dapat bangun dan mengingatkan diri mereka bahawa mereka perlu menghidupkan buah Roh Kudus, ajaran Yesus Kristus.
- Berdoa agar ahli keluarga bukan Kristian melihat kesaksian indah orang Kristian, dan dengan itu mempunyai tanggapan yang baik tentang Injil, mengetahui Injil, dan menerima Injil. Ini adalah Injil yang mempengaruhi kehidupan.

3) Membesar dengan menggembala:

- 2022 hanya bermula 13 hari. Bagaimanakah hubungan anda dengan Tuhan selama 13 hari ini? Adakah anda menemui Tuhan? Atau lupakan Tuhan?
- Doa, iman bukan sekadar mendapatkan maklumat di gereja, tetapi juga perlu mendekatkan diri kepada Tuhan setiap hari, membaca firman Tuhan setiap hari, dan mengetahui kehendak Tuhan.
- Doa, Kristian perlu menggembalikan diri mereka dan berkembang, supaya mereka dapat melaksanakan kerja gereja dengan berkesan.

4) Tahun Harimau, Anugerah tuhan sentiasa ada

- Tahun Harimau, anda masih boleh mengira rahmat Tuhan dan mengalami kehadiran Tuhan.
- Doa, berkat Abraham juga datang kepada kita.
- Doa, kebijaksanaan Solomon juga mengiringi kehidupan seharian kita.
- Doa, semangat juang penginjilan Paulus membara di dalam hati kita.
- Doa, Penyelamatan Yesus datang kepada semua orang, supaya orang akan diselamatkan.